

## Referat fra styremøte i håndballavdeling Gresvik IF

Sted: Lillesal klubbhuset i Trondalen	Dato: 29.11.2021	Tid: 19.00 – 20:30
Innkalt: Trond Sveberg (09), Susanne Hansen (07), Hanna Tangvald (06), Malin Vegarud (junior), Karoline Helminsen (TK og 08), Jan Erik Fossum (TK), Magne Wiklund (10), Silje Marie Ydse Halvorsen (Senior), Christer Solli-Olsen (11), Stig Grønvold (05), Kristoffer Helminsen (Dommer), Knut Gulbrandsen (styreleder håndball/Øk.anstv.), Tormod Hermansen (styreleder GIF)		
Ikke representert (HJ12)		
Møteleder: Knut Gulbrandsen		
Referent: Stig Grønvold		

Tidspunkt for neste styremøte blir 17.01.2022 kl. 19:00 i Gressvikhallen

### Agenda

- Gjennomgang referat fra forrige styremøte
- Økonomi (Regneskap/Budsjett)
- Kiosk
  - Uttak av varer ved arrangement
  - Kioskvaktliste
- Arrangement
  - Loppetassen
  - Ordinære seriekamper/kortbaneserie
  - Rema 1000 Håndballskole
- Styreorganisering
  - Ny organisasjonsplan fra 2022

Saksnr.	Agenda - Sak	Vedlegg/Saksframlegg	Referat/Oppsummering/ Beslutning/Anbefaling	Ansvarlig	Frist
Fast	Økonomi 1	Generelt	<p>Lagene klarer seg godt, også de yngste årgangene</p> <p>Kornoamidler er fordelt. Det trekkes frem at Kiosk får 90 000,-</p> <p><b>Budsjett skal leveres innen 13.12.21 med referanse til epost sendt ut fra daglig leder GIF.</b> Kopi sendes styreleder håndball/økonomi (Knut)</p> <p>Junior setter opp budsjett sammen med nåværende HJ05, som vil være det laget som rekrutteres inn til juniorlaget</p> <p>Ved spørsmål kan Styreleder kontaktes</p>	Styreleder	Løpende
05/21	FRIM	Flere lag som ønsker et opplegg rundt dette.	Teori og praksis gjennomføres 6.12.21 kl.17:00	Jan Erik Fossum jr.	Avsluttet
07/21		Alle nye lag som skal inn i hall, så skal trenere ha trenerkurs ( Trener 1 med fire første moduler)	Ikke tatt opp ved møtet 29.11.21	Jan Erik Fossum jr., Karoline Helminsen Styreleder Sender ut info på styresiden	Neste styremøte

14/21	Sosiale Medier/Synlighet 1	Vært i kontakt med Frode (Gressvikingen)	Tormod (Styreleder GIF) informerer om en diskusjon i hovedstyret omkring rollen til Frode. Det er ikke foretatt noen konklusjon per dato. Ved avklaring vil det komme informasjon om dette	Styreleder	Avsluttet
15/21	Sosiale Medier/Synlighet 1	Oppretter en bruker for GIF håndball – Instagram	<p>Ikke tatt opp ved møtet 29.11.21</p> <p><i>Fra 25.10.21</i> Ikke fulgt opp på møtet 25.10.21 Overføres til neste styremøte</p> <p><i>Fra 29.09.21</i> Det er nå opprettet en bruker for håndballavdeling for håndballavdelingen. Nå må vi finne ut av hvordan vi kan bli synlig og interessante. Vi trenger noen som er gode på dette. Mange av jentene følger bl.a. flere andre lag. Dette er gjensidig - vi følger dere - dere følger oss Rekruttering av barn, via foreldregenerasjonen på FB? Innspill: innretting av mottaker grupper på FB kan la seg gjøre, men vil koste noe. Vi bestemmer hvor mye vi ønsker å legge i dette og dermed omfang. Forslag ca. 1 500,-. Vi bør markedsføre oss Styreleder - forslag å gjennomføre en pilot for å teste respons og effekt (hva vil vi effekten skal være, hvordan vurdere/måle effekten)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Rekruttering til lagene kan være et interessant fokus</li> <li>• Vi kan promotere våre arrangementer (minicup) / håndballskole (gratis i en av skolens ferier)</li> <li>• Vi kan gjøre vår markedskanal - skjerm i hallen kjent</li> </ul> <p>Vi ser nærmere på tema på neste styremøte - Magne følger opp og tester ut Bruk f.eks. Sportsleder som kontakt</p> <p><i>Fra 16.8.21</i> Vi kan rullere på de ulike lagene på å lage små historier. Det å kunne skape interesse blant spillere/klubber. Følge spillere, lag, klubb</p>	Jan Erik Fossum Jr.	Neste styremøte

20/21	Rullestol håndball	Janki har gjort noe få undersøkelser. Det er to lag i Norge.  Kan dette være noe klubben har lyst til.	Ikke tatt opp ved møtet 29.11.21	Jan Erik Fossum Jr.	Neste styremøte
23/21	Keeper situasjon Hos lagene	Keeper situasjon må vi drøfte videre og se etter løsninger	Avslutter avtale med Glenn. Har forsøkt å kommunisere med han over tid, uten å oppnå ønsket resultat. Er i dialog med Marte – 200,- per trening og det kan være mulighet for også bistand inn fra Jenny Utne. Da er tenkt at klubben betaler for dette. Det er da tenkt at også de yngre årgangene vil få bistand, for eksempel fra og med 11 år  Sportslig leder vil komme tilbake til hvordan dette konkret vil bli organisert (antall trening, hvordan). For eksempel se hver keeper minst to ganger per måned.	Trenerkoordinatorer	Løpende
25/21	Ferdighetsmerke	Det er foreslått at det innføres et form for ferdighetsmerke, som kan utdeles	Ikke tatt opp ved møtet 29.11.21	Trenerkoordinatorer	Neste styremøte

33/21	Organisering	Hvordan rigge arbeidet i avdelingen	<p>Se utdelt dokumenter vedlagt i innkalling til styremøte 29.11.21</p> <p>Organisering, rollebeskriver</p> <p>Gjennomgang – dette er ikke et dokument som er 100 prosent ferdig. Kommentarer tas imot og vurderes. Kan meldes inn til styreleder.</p> <p>Ny organisering av styret i håndball er tenkt fra etter neste årsmøte i klubben. Styreleder jobber videre med organisering og vil kontakte de ulike i styret knyttet til arbeid med dette videre, som for eksempel roller</p>	Alle	Løpende
36/21	GIF 100 år	Holde av dato	<p><b>12.mars 2022</b> har Gresvik IF årsmarkering. Båthuset er leid hele dagen kl.11-13 barn, kl.14-18 ungdom, kl.17-19 Offisiell markering med bl.a. ordfører</p> <p>Fest fra kl.20:00 (trolig med ledsager 100,- per intern, 400,- for ledsager) (klokkeslettene med forbehold om at referent fikk med seg dette rett)</p> <p><b>Hold av dagen</b></p> <p>Tormod (styreleder i GIF) var innom og bl.a. informerte om dette</p>	Styreleder	Avsluttet

38/21	Kiosk og Arrangementet	Vaktlister og aktuelle arrangementer	<p><b>Kiosk</b> Kiosk – det er tatt ut varer til arrangement, men vi må ha en bedre løsning på det. Dette må føres skriftlig/digitalt. Vi kan opprette et eget skjema og noen kan få en rolle med anledning til å dele ut varer og ivareta notoritet. Det legges opp til å lage en skriftlig ordning på dette. Styreleder og Even holder i dette.</p> <p>Kioskvaktliste – viktig at listene følges opp innenfor lagene. Vikarer er det mulig å kontakte ved tilfeller hvor det ikke er mulig sjølv å stille til vakt.</p> <p><b>Arrangement</b> Arrangement – Loppetassen – Styreleder var med og høstet erfaring fra arrangementet. Det kom inn ca. 30 000,- på kiosk og inngang (8 500,-)</p> <p><b>Juleavslutning</b> <b>7.des.2021 17:00-20:00</b>– Gressvik håndball 75 år 24.11.2021, vi bruker anledningen også til å markere dette.</p> <p>Alle lag skal komme med minst en trener Skal vi ha kake og feire Håndballavdelingen, samtidig med juleavslutning</p> <p>Morten (daglig leder) sjekker opp med Karoline Felleskjøkkenet leverer grøt (25,- per barneprosjon) – Malin holder i logistikk rundt julegrøt. Nisseluer og ny blå t-skjorte fra Storm og mørke blå treningsskjorter benyttes</p> <p><b>Antall må meldes inn</b> <b>Det legges ut info om dette 29.11.21</b>, det spesifiseres at lag må melde inn ved allergier</p> <p>22.01.22 – Minirunde i Gressvikhallen Kristoffer melder at det kan være utfordringer med å skaffe dommere</p>	Alle	Avsluttet
-------	------------------------	--------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	------	-----------

39/21	Dommer	Kurs	HJ06 skal kurses. Dommerkurs i januar 2022. Kurs sent på sesongen i fjor. Flere av disse er ikke lenger i klubben. Nå obligatorisk for HJ06. Alle kamper som ikke regionen setter opp kan disse dommere benyttes. Disse organiserer Kristoffer.	Kristoffer	Avsluttet
40/21	Kampavvikling	Stoler og bord i hallen	Vedrørende oppsett i hallen ved kamper Stoler skal frem. Dette må også huskes å ryddes tilbake etter kamp. Alt skal inn også border. Dette skal ned i det tidligere styrerommet.	Alle	Avsluttet
41/21	Klokka	Faller ut i kamp	Klokka – kontakten til nettverket kan være ustabil. Pass på at den ligger stabilt. Vi ser etter bedre løsninger.	Arrangementsansvarlig	Avsluttet
42/21	Rema 1000 håndballskole	Rekruttering og omdømme	<p>Dette er for de helt yngste årgangene (ca. syv til ti år) Har vi kapasitet for å kunne gjennomføre – dugnad, trenere Dette er i vinterferien. Styreleder anbefaler at vi er positive og går for dette. Dette er et tiltak som kan virke positivt inn på rekruttering. I tillegg kan dette virke positivt inn på omdømme til klubben. Ref. sponsorer som kan fremtidig ønske å støtte klubben økonomisk eller på annen måte. Styreleder har mulighet å ta to dager (kan bidra med det organisatoriske) Kan for eksempel enkelte fra Senior stille med noen. (Senior tipser om opplegg ferdig Trosvik – Kast ballen») Kan og vil noen fra junior stille? Malin sjekker</p> <p><b>Hør innad i lagene om det er noen som har mulighet å stille – frist for å gi tilbakemelding til styret er satt til tirsdag 7.12.21</b></p> <p>Lagene kan for eksempel få en liten sum for å stille</p> <p>Håndballforbundet stiller med håndballer, t-skjorter og frukt Opplegget er tre eller fem dager <b>Frist påmelding 13.12.21</b></p>	Styreleder	<p>Tilbakemelding 7.12.21</p> <p>Påmelding 13.12.21</p>

43/21	Merking av hallen	Kortbaner	Ingen tilbakemelding om når merking vil være på plass per 29.11.21. Dette vil bli gjort og dermed skal det bare være å flytte målene med tanke på kortbanespill. Husk å sikre med å legge sandsekker på målene.	Styret	Avsluttet
	Eventuelt		Spørsmål fra HJ11 - Egen styreside på FB , trenger å legges inn gruppa Det er i tillegg egen gruppe for trener- og lagleder	Styret	Avsluttet